
 

 

 

  

 

 

2023-02-22 

Interpellation till ordförande för regionstyrelsens personalutskott Anna Zelvin (KD)  

 

Varje år blir det sommar och varje år blir det tufft att bemanna vården under 
densamma. För att alla ska kunna ta ut sin lagstadgade semester krävs att 
planering och rekrytering börjar i tid. 
 
Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor till ordförande för 
regionstyrelsens personalutskott Anna Zelvin (KD): 
 

1. Kommer all personal som vill att kunna ta ut sin lagstadgade 4-veckors 
sammanhängande semester i juni-augusti? 

2. I mitten av februari kunde vi läsa i Smålandsposten att nyutexaminerade 
sjuksköterskor som skrev på anställningskontrakt för Region Kronoberg 
senast 1 mars skulle få 5000 kr ”som premie”.1 Hur har det mottagits och 
fallit ut? 

 
 
Magnus Carlberg (S) 
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden och ledamot i regionfullmäktige 

                                                 
1 Så många tusenlappar får nya sjuksköterskor om de kommer och jobbar i Region Kronoberg (smp.se) (länk 
hämtad 2023-02-20) 

https://www.smp.se/vaxjo/sa-manga-tusenlappar-far-nya-sjukskoterskor-om-de-kommer-och-jobbar-i-region-kronoberg-2d073aff/?fbclid=IwAR1BCObKhGv8FPCQD0D-pIbmMe9On8cpTg3HxiFKUCJ6gxx5ysgn0j9OCo8

